
Referat fra styremøtet Søndre Nesøya Vel 6. mars 2025 

Deltakere: Sverre Tom Radøy Ida Gmail Tone Eidissen Elisabeth Aaberge Dag Moxnes 
 

Referat 
 

Private veier 
Viser til informasjon fra Asker kommune. Styret i Søndre Nesøya Vel beslutter at de ikke kan 
påta seg oppgaven med å bestyre et samlet veilag for hele velområdet. Vi henviser til god 
informasjon som er tilgjengeliggjort fra Østre Nesøya Vel på nesoya.net 
 

Dialogmøte med kommunen 
Sverre Tom orienterte fra dialogmøte Holmen Innbyggertorg den 6/2 kl 19-21 
Viktig arena for å fronte Velets interesser. I neste runde kan styret forberede spørsmål, evt 
interessesaker om ønskelig. 
 

Cohosting sosial samling med Grendehuset 
Presentasjon om idé om fest 4. april.  
Vedtak Søndre Nesøya Vel vil gjerne være med å arrangere dette. Ida lager arrangement på 
facebook. 
  
Planlegge årsmøte 9. april 
Elisabeth legger ut for å booke Grendehuset 9. april 
Ida står for å publisere informasjon på SoMe så det kommer litt flere på møtet 
Agenda:  
- Hva skal Søndre Nesøya Vel prioritere i 2025?  
 

Regnskap og budsjett 
Tone la frem regnskapet 2024. Manglet overføring av 10’ til Aktivitetspark som avtalt, dette 
skal gjennomføres i etterkant. 
Vi har ikke fått inn så mye fra husstander som forventet.  
Har fortsatt noe penger på bok, og 200’ av dette settes inn på kontoer som vi får renter på. 
Styret laget utkast til budsjett 2025 som skal presenteres på årsmøtet 9. april 
 

Evt.  
Kommunikasjon - ved e-post husk å skrive “Søndre Nesøya Vel” i emnefeltet 
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